
 
Valtuutettujen aloitteet / Aurinkosähköinvestoinnit / Teknisen lautakunnan 
vastaus 
 
Valt 21.09.2022 § 69 

 
Pyhäjoen kunnan hallintosäännön 90 §:n mukaan kokouskutsussa mainittujen 
asioiden käsittelyn jälkeen on valtuustoryhmällä ja valtuutetuilla oikeus tehdä 
kirjallisia aloitteita kunnan toimintaa ja hallintoa koskevista asioista. Aloite 
annetaan puheenjohtajalle. 
 
Aloite on sitä enempää käsittelemättä lähetettävä kunnanhallituksen valmis-
teltavaksi. Valtuusto voi päättää, että aloitteessa tarkoitetun asian valmistelusta 
käydään lähetekeskustelu. 
 
Kunnanhallituksen on vuosittain maaliskuun loppuun mennessä esitettävä 
valtuustolle luettelo valtuutettujen tekemistä ja kunnanhallitukselle lähetetyistä 
aloitteista, joita valtuusto ei edellisen vuoden loppuun mennessä ole lopullisesti 
käsitellyt. 
 
Samalla on ilmoitettava, mihin toimenpiteisiin niiden johdosta on ryhdytty. 
Valtuusto voi todeta, mitä aloitteista on käsitelty loppuun. 
 
- - - - - - - - - - 
Valtuutettu Jorma Romppanen jätti valtuustoaloitteen Pyhäjokisten elämän 
tukemisesta Repo rahoilla (liitteenä). 
 
Perussuomalaisten valtuustoryhmä jätti valtuustoaloitteen 
aurinkosähköinvestoinnista (liitteenä). 
 
Päätös:  
Valtuusto päätti lähettää valtuustoaloitteet kunnanhallitukselle jatkovalmisteluja 
varten. 
__________ 

 
 
 
Khall 17.10.2022 § 287  
  

 
Ehdotus: 
Kunnanhallitus lähettää Perussuomalaisten valtuustoryhmän aloitteen tekniselle 
lautakunnalle arvioitavaksi. Vastausta pyydetään 31.12.2022 mennessä. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
__________ 

 
 
 
Teknltk 29.11.2022 § 91    
166/10.03.02.00/2022  

 
Aurinkosähköinvestoinnit on hyvä huomioida kunnan kiinteistö- ja 



energiasuunnittelussa etenkin uudiskohteissa ja mahdollisuuksien mukaan myös 
olemassa olevassa rakennuskannassa.  
 
Saaren koulun ja liikuntahallin osalta on kuitenkin otettava huomioon, että ne ovat 
juuri valmistuneet ja talotekniikan sekä etenkin kattojen takuuasiat tulee ottaa 
huomioon aurinkosähköjärjestelmiä toteutettaessa.  
 
Koulukampuksen kesäaikainen sähkönkulutus on pieni, joten aloitteessa esitetty 
sähkön myynti kesäaikana on mahdollisuus.  

 
Ehdotus: 
 
Tekninen lautakunta toteaa, että aloitteen mukaisten toimenpiteiden edistäminen 
pidetään mukana tulevaisuuden investointeja suunniteltaessa. 
 
 
Päätös: 
Lautakunta hyväksyi ehdotuksen. 
__________ 

 
 
Tiedoksi: Kunnanhallitus 


